

UCHWAŁA NR

Projekt

RADY GMINY SZEMUD

z dnia 7 maja 2024 r.

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Szemud

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz.U. z 2024 r. poz. 609), art. 8 ust. 2, art. 36 ust. 2 i 3, art. 37 ust. 3 i 4 oraz art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (tj. Dz.U. z 2022 r. poz. 530), § 3 pkt 1 oraz § 6 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 1960 z późn. zm.)

Rada Gminy Szemud

uchwala, co następuje:

§ 1

1. Ustala się miesięczne wynagrodzenia Wójtowi Gminy Szemud Panu Ryszardowi Kalkowskiemu w następującej wysokości:
 - 1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie zł
 - 2) dodatek funkcyjny w kwocie zł
 - 3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, tj. w wysokościzł
2. Ponadto Wójtowi, zgodnie z właściwymi przepisami, przysługują: dodatek za wieloletnią pracę, nagrody jubileuszowe i dodatkowe wynagrodzenie roczne.

§ 2

Traci moc uchwała Nr XXVIII/432/2021 Rady Gminy Szemud z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Szemud

§ 3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Uzasadnienie:

Zgodnie z obowiązującymi przepisami (art. 37 ust. 3 ustawy z dnia 25.10.2021 r. o pracownikach samorządowych) maksymalne wynagrodzenie m.in. wójta gminy nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2-krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz zmianie niektórych ustaw (Dz.U. z 2020 4. Poz. 1658). Kwota bazowa o której mowa wyżej ustalona na rok 2024 wynosi 1.789,42 zł, a 11-2-krotność tej kwoty to 20.041,50 zł. Natomiast w załączniku nr 1 do rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych określono maksymalny poziom wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalny poziom dodatku funkcyjnego dla pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru, w tym dla wójtów gmin. Zgodnie z tabelą nr 1 dla wójtów w gminach pow. 15 tys. do 100 tys. mieszkańców maksymalna kwota wynagrodzenia zasadniczego wynosi 10.430 zł, zaś maksymalna kwota dodatku funkcyjnego wynosi 3.450 zł (kwoty te obowiązują od 1 listopada 2021 r. i od tej pory nie były zmieniane). Zgodnie z § 6 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych wójtom przysługuje dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego u funkcyjnego. Dodatek za wieloletnią pracę (art. 38 ust. 1 ustawy z dnia 21.11.2008 roku o pracownikach samorządowych) przysługuje po 5 latach pracy w wysokości wynoszącej 5% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego, przy czym dodatek ten wzrasta o 1% za każdy dalszy rok pracy aż do osiągnięcia 20% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego.